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GNESTA 
KOMMUN Pensionärs- och omsorgsrådet PROTOKOLL 

    

Tid och plats Tisdag den 21 maj 2019, kl. 14.00 
plats: Lockvattnet, Elektron 

Närvarande 

Frånvarande 

Ingrid Jerneborg Glinine (M), Sören Granberg (C), Inger Ivarsson (PRO 
Stjärnhov), Siwert Eklöf (PRO Stjärnhov), Gunilla Bränström (SPF), Ann-Sofie 
Lindström (SPF), Elisabet Nilsson (FUB), Sture Nilsson (SFR), Agneta 
Johansson (FUB), Elisabet Hedlund (PRO), adjungerad 

Ann Malmström, förvaltningschef, Tornas Enqvist, planeringschef, Patrik 
Andersson, gatuchef 

Sami Smedberg (S), Göran Eherenhorn (SD), Kerstin Löfgren (V), Inga-Lill 
Karlsdotter (PRO Gnesta), Margareta Bergdahl (PRO Gnesta), Bengt Landin 
(SPF), Kerstin Landin (HRF) 

Sekreterare Marie Solter 

Justerare Elisabeth Nilsson 

Möte i pensionärs- och omsorgsrådet 2019-05-21 

§ 1 Sammanträdets öppnade samt upprop 

Ingrid Jerneborg Glimne öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Elisabeth Nilsson väljs att justera protokollet tisdag den 28 maj kl. 15.30, 
Elektron. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

Elisabeth Hedlund (PRO) adjungeras till dagens möte. 

Rådet påpekar att punkten "Folkhälsoplan" saknas på dagordnigen. Punkten får 
flyttas till nästa möte eftersom Lotta Brattberg inte hade möjlighet att närvara 
vid dagens möte. 

Punkt nr. 6 "Öppna jämförelser" flyttas också till nästa möte. 

Pensionärs- och omsorgsrådet godkänner dagordningen. 

§ 4 Föregående protokoll 

Gällande förenklat beslutsfattande och Landskronamodellan svarar Ann 
Malmström att det är ett uppdrag som Helen Brodin, enhetschef AoB, har att 
utreda. Helen bjuds in till rådets möte i november för att presentera resultatet av 
utredningen. 
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På frågan om återbetalning av matavgifter inom LSS-verksamheten svarar Ann 
att det inte är möjligt att då verksamheterna inte har några underlag för vilka 
personer som har ätit vilka måltider. 

Rådets fråga gällande reservkraftaggregat vid kommunens äldreboenden 
besvaras av Göran Johansson, lokalplanerare/säkerhetssamordnaare via mail så 
här: -1 början av april genomfördes en workshop med Risk- och 
Sårbarlietsanalys där man gick igenom möjliga senatier som kan skapa kris i 
samhället. Ett arbete pågår nu med att bedöma dessa risker och sårbarheter 
utifrån sannolikhet och konsekvens. Efter sommaren kommer en ny workshop 
genomföras för att komma överens om prioriteringar och lägga fram förslag till 
åtgärder. Dock arbetar vi redan nu med en del saker bl.a. behovet av reservkraft. 
Återkom gärna med frågan i september då bedömningar och prioriteringar har 
tagits fram. 

§ 5 Antal platser på särskilt boende 

Rådet har tagit del av det svar som skrivits fram till nämnden som förslag som 
svar på pensionärs- och omsorgsrådets skrivelse gällande antal platser på särskilt 
boende. 

Rådet lämnar en ny skrivelse till nämnden. 

§ 6 Enkelt avhjälpta hinder, Tomas Enqvist och Patrik 
Andersson 

Enkelt avhjälpta hinder har samhällsbyggnadsnämnden tillsynsansvar över. En 
del frågor avgörs i samråd med tekniska enheten dvs, det kan vara ett ärende 
som tekniska enheten åtgärdar trots att det inte är ett enkelt avhjälpt hinder. 

Som det är nu tas punkter med synpunkter/enkelt avhjälpta hinder upp på 
rådet. Punkterna förs in i en lista som Johnny Nyberg, bygglovhandläggare, går 
igenom. Punkterna redovisa till rådet på nästa möte. 

Ingrid Jerneborg Glimne framför att rådets alla punkter kanske inte gäller enkelt 
avhjälpta binder men att rådet vill ha möjlighet att framföra även dessa. Gunilla 
Bränström frågar Tornas hur långt kommunens service sträcker sig, kan 
samhällsbygg-nadsförvaltningen ta på sig ansvaret att göra anmälan även i de fall 
det inte handlar om ett enkelt avhjälpt hinder? — Tornas svara att det bästa är 
om rådet själva gör en anmälan t.ex. via en skrivelse. Han vill dock återkomma 
med ett svar på den frågan. 

Listan med enkelt avhjäpta hinder gås igenom punkt för punkt. Listan bifogas 
protokollet. 

Rådet vill lägga till en ny punkt på listan och det är handikapparketingen på 
Stinsgatan som har höga asfaltskanter på tre sidor. 

§ 7 Organisationerna informerar 

SPF: populära vandringar med minst 50 deltagare varje gång, bl.a. har man haft 
en orkidévandring. Man har också haft vårfest. 

PRO Gnesta: Samarbetar på Powerhuset. 

PRO Stjärnhov: Kommer att ha sillunch den 4/6. Man har börja spela boccia på 
måndagar. Dansgruppen uppträdde på kyrkans sillunch. 
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§ 8 Ordföranden informerar 

Ingrid Jernebor Glimne presenterar siffror gällande demografi. 

§ 9 Övriga frågor 

Gällande publicering av rådets protokoll på kommunens hemsida kommer en 
länk (alternativt blankett) skickas till rådets ledamöter för godkännande av 
publicering på hemsidan. 

Rådet har tagit fram en skrivelse gällande badstol Hippocampus. 

Eventuella synpunkter från pensionärs- och omsorgsrådet kommer framöver att 
vara ett underlag i socialnämndens kallelser. 

Rådet har önskemål om att punkten "Enkelt avhjälpta hinder" byter namn till 
"Hinder i den fysiska miljön". 

Made Solter 

Sekreterare 
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